
   

      
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O60/KdB/2018-11      

betreft 2de commissie 

Mevrouw Phaedra Van Keymolen , voorzitter provincieraad, opent de 
installatievergadering van de 2de commissie om 18.00 

 

1. Verkiezing van de voorzitter. 

2. Verkiezing van de ondervoorzitter 

De voorzitter van de provincieraad, mevrouw Phaedra Van 
Keymolen, geeft te kennen dat er 2 kandidaten voorzitter zijn en 3 
kandidaten ondervoorzitter. 

De heer Matthys deelt mee dat hij zijn kandidatuur terugtrekt 
zowel voor het voorzitterschap als voor ondervoorzitter. 

Rest dus 1 kandidaat voor het voorzitterschap m.n. mevrouw 
Hilde De Sutter en 2 kandidaten voor het ondervoorzitterschap m.n. 
mevrouw Vera De Merlier en de heer Stefaan Van Gucht. 

De voorzitter roept de namen van de leden van de 2de 
commissie in alfabetische volgorde af . De verkiezing gebeurt bij 
geheime stemming . Mevrouw Haegens begeleidt de verkiezing. De 
telling gebeurt dadelijk ter plaatse. 

De telling gebeurt door de vrijwilligers van de oppositiepartijen 
zijnde: Stefaan Van Gucht ( Vlaams Belang); Philippe De Coninck ( 
Open VLD) en Bruno Matthys ( Sp a)  

Het voorzitterschap gaat naar mevrouw Hilde De Sutter met 
17 ja stemmen en 1 onthouding. 

Ondervoorzitter wordt mevrouw Vera De Merlier met 
14stemmen. De heer Stefaan Van Gucht telde 4 stemmen. 

 

vergadering van 12 
december 2018      

Aanwezig 
Bruggeman Hilde, De 
Coninck Philippe, Deene 
Karlijn, De Merlier Vera, 
De Sutter Hilde ( 
voorzitter), Dooms 
Elisabet, Evrard Olaf, 
Herman Steve, Heyerick 
Henk, Matthys Bruno, 
Mestdagh Hans, 
Roggeman Walter, 
Roman Koen, Scheire 
Eric, Taylor Kenneth, 
Van Gucht Stefaan, 
Vervliet An, Verzele Joop 

Verontschuldigd 

/ 
 
Plaatsvervangende 
Leden 
 
Van Laecke Filip, Van 
Keymolen Phaedra, Van 
De Populiere Marleen 
 
Gedeputeerden 
 
Moens Kurt, Grillaert 
Leentje, Gillis Riet, 
Charlier Annemie 
 
Aanwezige Technici 
 
De Mulder Gert, De 
Neve Frank, De Smet 
Nico, Fostier Paul, 
Goethals Kristof, 
Haegens Martine, Rouan 
Christine 
 
de Boevere Kristel 
ambtenaar -verslaggever 
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Mevrouw Hilde De Sutter neemt de vergadering over als 
voorzitter van de 2de commissie.  

3. Kennisgeving van de taakstelling van Bureau 

Mevrouw van Keymolen, voorzitter provincieraad, stelt de 
werking van het Bureau voor. 

Als voorzitter van de provincieraad is ze ook voorzitter van het 
Bureau. 

Het Bureau ondersteunt de materiële behoeften van de 
provincieraad en de beleidscommissies (fractielokalen, werkbezoeken, 
ontvangsten, vergaderschema’s..). Het Bureau is verantwoordelijk 
voor de voorbereiding van het Huishoudelijk reglement. Het is het 
orgaan waar fractievoorzitters elkaar ontmoeten. Zie reglement m.b.t. 
de Provincieraad HIII – art 9,10 en 11) 

 

VOORBEREIDING PROVINCIERAAD van 19/12/2018 

4.Financiën  

Budget 2018 

Vaststelling van de 4de reeks wijzigingen 

De heer Taylor heeft een vraag bij: 

 p. 75 – schema BW2: wijziging van een 
investeringsenveloppe – investeringsenveloppe 149903- de 
klimaatverandering aanpakken 

° In rekening 2015 is een ontvangst van 276.400 euro 
ingeschreven ( verkoop materiële vaste activa) 

° het betreft de verkoop van grond gelegen te Wachtebeke 
aan de Vlaamse Landmaatschappij 

° In het kader van een bebossingsdossier dat door de 
Provincie was ingediend , zijn door ons bestuur gronden aangekocht 
van de VLM in de omgeving van Het Leen. Het ging hier om een totaal 
bedrag van 458 200 euro. Ter compensatie van dit aankoopdossier 
werd door ons bestuur een aantal percelen te Wachtebeke aan de 
VLM verkocht met het oog op het verkrijgen van ruilgronden voor de 
Groenpool Vinderhoutse bossen (totaalbedrag 276 400 euro) 
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 p 78 – schema BW3: wijziging van transactiekredieten voor 
investeringsverrichtingen 

° Voor Beleidsdomein “Politieke autoriteit” is een bedrag van 
495.353 euro investeringsuitgaven ingeschreven. Voor dit 
beleidsdomein zijn geen investeringsontvangsten voorzien, zodat het 
saldo investeringsverrichtingen -495.353 euro bedraagt. 

° Dit bedrag wordt niet gewijzigd in de 4de reeks 
budgetwijzigingen 

° De kredieten zijn bestemd voor o.m.: 

- Aankoop hard- en software voor de werking van de 
politieke organen 

- Voertuigen ( wagens met representatief karakter) 

 

5. Klachtenbeheer - reglementering 

Aanpassing reglement met onmiddellijke inwerkingtreding 

Gedeputeerde Moens verwijst aan de aanpassing in het 
reglement waarbij de klachtencoördinatie , voordien de taak van een 
ambtenaar niveau A10 nu overgedragen wordt naar een ambtenaar 
niveau A5. 

De heer Mestdagh stelt de vraag naar vergelijkbaarheid met 
een ombudsman. 

Mevrouw Haegens stelt dat er gekozen is voor interne 
klachtencoördinatie en dat er 2 wijzigingen voorgesteld worden, 1. de 
mogelijkheid een ambtenaar A5 aan te duiden ipv A10, 2. dat de 
klachtencoördinator zijn rapport voorlegt aan de griffier en dat de 
griffier op zijn beurt zijn rapport voorlegt aan de provincieraad. 

6. Deputatie – Huishoudelijk Reglement  03 12 2018  

Kennisgeving 

De heer Taylor verwijst naar de tekst waar staat ‘op verzoek 
van een lid van een gedeputeerde’. Dit moet zijn ‘deputatie’. Dit wordt 
meegenomen ter correctie. 

De vraag is of er digitaal getekend wordt? 

Gedeputeerde Moens stelt dat dit de grote aanpassing is: 
alles verloopt nu digitaal.  
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7. Erediensten 

Islamitische Gemeenschap Ensarija te Gent 

Akteneming van het budget 2019 en van het verslag ‘lokale 
betrokkenheid’ 

De heer Evrard merkt op dat de lokale betrokkenheid zeer 
miniem is. Er wordt eveneens niets vermeld over het aantal mensen 
dat aanwezig is. 

Gedeputeerde Moens stelt dat het effectief verschillend is van 
gemeenschap tot gemeenschap en dat er zeker nog verder aan 
gewerkt kan worden.  

De heer Van Gucht stelt dat het éénrichtingsverkeer is. 

Gedeputeerde Moens merkt op dat de een al beter hun best 
doen dan de andere doch bij sommige stellen we toch interreligieuze 
dialoog vast 

8. Erediensten 

Islamitische gemeenschap Hicret Camii te Sint-Niklaas 

Akteneming van het budget 2019 en van het verslag ‘lokale 
betrokkenheid’ 

Geen opmerkingen 

9. Erediensten 

Islamitische gemeenschap Kevser Moskee te Aalst 

Akteneming van het budget van 2019 en van het verslag 
‘lokale betrokkenheid’ 

Geen opmerkingen 

10. Erediensten 

Orthodoxe kerkfabriek Apostel Andreas te Gent 

Akteneming van het budget 2019 

Geen opmerkingen 

11. Erediensten 

Kathedrale kerkfabriek Sint-Baafs te Gent 
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Akteneming van de budgetwijziging 2018 en van het budget 
2019 

De heer Mestdagh heeft vragen bij het totale kostenplaatje. Dit 
is voor hem niet duidelijk en de vraag stelt zich of dit bedrag 
voldoende is.  

Gedeputeerde Moens bevestigt dat het niet volledig duidelijk 
is en dit komt omdat bij restauraties tegenwoordig een aantal zaken 
meer en meer worden opgelegd. 

Hierdoor mogen we stellen dat dit misschien zelfs niet het 
exact juiste bedrag is of dat het misschien nog kan oplopen. 

Maar decretaal is het bepaalt dat wij dit betalen ook als er een 
meerkost komt; 

De heer Nico Desmet legt uit dat men binnen de provinciale 
administratie reeds meerdere jaren met dit project bezig is. 

2x per jaar wordt er samengezeten met de Kathedrale 
kerkfabriek. Zij worden met een hele reeks zaken geconfronteerd waar 
ze zelf geen impact op hebben. 

Van bij de start is een bepaald bedrag vastgelegd, maar er 
komen steeds maar kosten bij. 

De stad Gent kwam er tussen gefietst en legde een aantal 
zaken op zoals : integratie in het lichtplan van de stad( + 300 000 
euro), belasting inname openbare weg( 75 000 euro),…. Ook door 
Vlaanderen zijn er bijkomende zaken opgelegd m.n. het beheersplan 
waardoor het Lam Gods een totaal restauratie opgelegd krijgt met alle 
bijkomende kosten (archeologisch onderzoek, klimaatstudie, Vlaamse 
bouwmeester,…). De regeling is: een deel wordt gesubsidieerd door 
Toerisme Vlaanderen, een deel door het agentschap Onroerend 
Erfgoed. 

Er is in het begin van vorige legislatuur een afsprakennota 
opgemaakt met de Kathedrale kerkfabriek en daarin is opgenomen dat 
ze maximaal moeten zoeken naar extra financiering, zodat de factuur 
voor de provincie maximaal gedrukt wordt . 

Maar op het einde van de rit blijven we als provincie zitten met 
onze decretale verplichting om de exploitatie- en investeringstoelagen 
per jaar te storten.  

Op elk overleg blijft de administratie dit herhalen en 
benadrukken. Men is zeker niet van kwade wil maar ze hebben vele 
factoren niet in de hand. 
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Er is dus geen antwoord op het exacte bedrag daar ze dus 
altijd maar nieuwe zaken opgelegd krijgen hetzij door de stad gent , 
hetzij door Vlaanderen. 

In oktober hadden we een overleg en zaten we effectief aan 
10,8 mio euro. 

Het volgend overleg is in april 2019. 

12. erediensten 

Islamitische Gemeenschap Tevhid Camii te Gent 

Akteneming van het budget 2019 en van het verslag “lokale 
betrokkenheid” 

Geen opmerkingen 

13. Erediensten 

Islamitische Gemeenschap Yavuz Sultan Selim te Ledeberg 

Akteneming van het budget 2019 en van het verslag “lokale 
betrokkenheid” 

Geen opmerkingen 

14. Onderwijs –PTI Eeklo 

Aanvaarding schenking 

Geen opmerkingen 

15. APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 

Goedkeuring van het budget 2019 

 

De heer Roman stelt volgende vragen 

- Lemberge is een goed functionerende instelling 
maar ik stel in het budget 2019vast dat besparingen 
zijn op “Voeding”. Is dit niet nefast voor de kwaliteit? 

- De honoraria van de artsen zijn verdubbeld . Hoe 
komt dit en wordt dit doorgerekend aan de 
patiënten? 

- Responsabiliseringsbijdrage is in het totaal van het 
budget 2019 niet verrekend? 
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Mevrouw Christine Rouan beantwoordt de vragen als volgt: 

- Voedingskost is afgenomen: 6,96 euro/2018 t.o.v. 
2019(geraamd) 6,69 euro 

De voedingskost wordt bewaakt door o.a. op zeer regelmatige 
basis prijsoffertes op te vragen alsook het verbruik op te volgen ( te 
grote overschotten in te perken) 

- Toename doktershonoraria 

Door de vernieuwde samenwerking met AZ Maria Middelares 
kunnen we vanaf medio 2018 beroep doen op de revalidatieartsen van 
AZMM. Het is de bedoeling om de revalidatie toe te spitsen op: 
orthopedische en neurologische aandoeningen. Deze prestaties 
worden vanaf 2018 en 2019 verrekend in de jaarrekening via facturatie 
van de desbetreffende nomenclatuurnummers. Met de dokters is en 
kostenpercentage afgesproken voor die zaken die uitgevoerd worden 
door ons zorgcentrum(facturatie van de nomenclatuurnummers, 
dokterslokaal, onderhoud, verwarming, gebruik 
computerprogramma’s, EDM). Alle kosten worden doorgerekend 
waardoor dit voor ons zorgcentrum geen verliespost is. Het verschil 
zijnde bruto-opbrengsten revalidatieartsen min de tussenkomsten in 
de kosten worden doorgestort aan de revalidatie-artsen. 

- De verpleegdagprijs neemt toe van 38 euro in 2018 
naar 65 euro in 2019 

De verpleegdagprijs wordt bepaald door FOD 
Volksgezondheid en is de tussenkomst voor onze prestaties ten laste 
van het RIZIV; deze is niet ten laste van de patiënt. 

- Responsabiliseringsbijdragen 

Er zijn geen respo-bijdragen verrekend in het budget 2019. Dit 
gebeurt steeds in de jaarrekening via de winstbepaling. In het verleden 
werd reeds een provisie aangelegd – op basis van de cijfers van de 
RSZ/pensioendienst – en dit tot en met 2023 voor in totaal 2.000.000 
euro . Via het BFM is er een subsidiering voorzien voor het gedeelte 
SP dienst (revalidatiehuis/78.000 euro op jaarbasis) 

 

16. Participatielijst 2017 

Akteneming 

Geen opmerkingen 
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17. Mondiale Solidariteit 

Noodhulp Indonesië: toekenning aan de vzw Consortium 12-
12 

Gedeputeerde Grillaert licht toe dat de provincie de traditie 
heeft bij grote rampen geld over te maken aan het consortium. In deze 
is het nu voor de ramp in Indonesië. 

18. Mondiale solidariteit 

Regiobeleid, specifieke projecten ter ondersteuning van de 
regiowerking 

Toekenning van subsidies  

Geen opmerkingen 

19. Patrimonium – Waterloop 05154 

Windturbine Engie Electrabel in industrieterrein Nederwijk te 
Ninove 

Goedkeuring optiecontract 

Gedeputeerde Grillaert legt uit dat het gaat over een 
optiecontract dat kan omgezet worden in een overeenkomst als de 
windturbine zou gerealiseerd worden. 

20. ICT- Telecommunicatie 

Goedkeuring lastenvoorwaarden en gunningswijze 
Aankoopcentrale 

“Telecommunicatiediensten t.b.v.de Vlaamse overheid, lokale 
en provinciale besturen” en machtiging van de deputatie hieruit te 
putten 

Gedeputeerde Gillis merkt op dat het hier gaat over zowel de 
vaste als mobiel datacommunicatie 

Geen opmerkingen 

21. Demo “Intranet provincieraad” voorde nieuwkomers 

Mevrouw Haegens licht toe 

22. Informatica- uitrusting t.b.v. de raadsleden: voorstelling 

De heer Paul Fostier licht toe . 
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ppt: in bijlage 

23. Opleidingsbehoeften nieuwe provincieraadsleden? 

Geen 

24. Varia 

Geen opmerkingen 

 

De zitting wordt beëindigd om 19u15 

 

Gent, 12 december 2018     

Kristel de Boevere   Hilde De Sutter 

Ambtenaar-verslaggever  Voorzitter 


